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Interpelacja

Na prośbę mieszkańców zwTacam się z zapytaniem o możliwość podjęcia dzińń
zmierzĄących do zamontowania słupków bezpieczeistwa przy przejściu od ul. Wiejskiej

(przy wyjściu z Parku Prochowniaztyłuod ul. Wiejskiej i Norwida).

Niejednokrotnie zdarza się tak, że podczas szybszej jardy na rowerze, bezpośrednio

wjeżdza się na jezdnię, co stwarza duże niebezpieczeństwo i moze doprowadzió do wypadku.

Zamontowanie takich słupków na pewno spowoduje zatrzymanie się i bezpieczne przejście na

drugą stronę. Proszę również o przeanalizowanie możliwosci zamontowania słupa

oświetleniowego w tym miejscu.

W związku zpovłyżsrym w imieniu moim własnym orazmieszkańców bndzo proszę

o podjęcie działatlw tej kwestii.
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